
Styrelsemöte 
Växjöortens Fältrittklubb 

25/9–22 Kl. 1800 Go Brave Norra Esplanaden 7 
 

Närvarande: Sandra Ruuda, Roland Östberg, Sara Johansson, Fredrika Hallberg Ehrner, Lars 
Nilsson, Tobias Jönberg - del av möte och Lisa Gustafsson 
Frånvarande: Marie Pettersson Hallberg, Katarina Torstensson, Selma Engström, Hedda 
Bolmgren och Peter Wibrån - adjungerad 
 
Roland Östberg tjänstgör i stället för Marie Pettersson Hallberg. 
 
7:1 Mötet öppnas 

Vice ordförande Sandra Ruuda öppnade mötet. Sandra är ordförande för 
kvällens möte då Tobias kommer senare. 

  
 
7:2 Val av justerare för mötet 

Sara Johansson och Fredrika Hallberg Ehrner valdes till justerare. 
 
7:3 Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes 
 
7:4 Föregående mötesprotokoll 
 Protokollet godkändes 
 
7:5 Rapport från ungdomssektionen BUS 

På senaste tiden har BUS haft ett styrelsemöte. De började planera inför halloween 
och hoppas på att kunna genomföra denna aktivitet 29–30 oktober.  

 
7:6 Ekonomisk rapport 

Elen kostar det dubbla i år mot förra året.  
Hästar har köpts in, tagits bort och sålts. Rent ekonomiskt uppskattar Lars att vi 
går plus inom budgetramen för hästinköp när ytterligare tre hästar är sålda.   
 
Som det ser ut i dagsläget kommer föreningen att gå cirka 200 tkr plus 2022. 
Årets budget var beräknad till ett överskott på drygt 400 000, men elkostnader 
samt inköpta tjänster är poster som har ökat kraftigt. Styrelsen beslutade att i 
fortsättningen ligger kostnadskontroll och kontroll av inköp av tjänster på 
verksamhetschefen för att säkerställa att det hålls inom ramen för vad som är 
budgeterat och beslutat i styrelsen. 
 
Ligger vi stabilt på intäkter för ridlektioner terminen ut så kommer vi över 
budget på lektionsintäkterna. 
 

 
7:7 Diskussion av delegationsordning VFK 

Styrelsen diskuterade ett förslag som Sandra och till viss del Tobias utarbetat.  



Fram tills vår framtida organisering är klar är förslag att föreningen behåller sin 
förra organisation genom att tillsätta en vikarierande verksamhetschef, vilket 
är samma befattning som finns sedan tidigare.  
Styrelsen beslutade att utifrån förslagen i dokumentet ”Delegationsordning 
Växjöortens Fältrittklubb”, att arbeta utifrån förslag till beslut, punkt 1 – 5 med 
tillägg punkt 6.  I punkt sex ger styrelsen Peter Wibrån, klubbchef, samt 
vikarierande verksamhetschef, uppdrag att i närtid återkomma med en 
fördelning av ansvarsområden dem emellan. Styrelsen vill ha deras åsikter och 
tankar senast till strategidagen 30 oktober. 
Styrelsen uppdrar åt Sandra Ruuda och Fredrika Hallberg Ehrner att verkställa 
besluten. 
 
 
Facket har sitt nästa möte i ärendet den 14 december och innan dess ska 
styrelsen ha beslutat om en ny delegationsordning att arbeta utifrån. 

  
  
7:8 Budget/höstmöte 

Nästa års budgetförslag delas till styrelsen i god tid innan den 7 november så 
att styrelsen kan sätta sig in i de olika delarna av budgeten. Budgeten ska vara 
klar till den 7 november då styrelsen ska diskutera den, för att kunna ta 
medlemsbeslut på höstmötet.  
Höstmöte är söndag 23 november på Växjöortens Fältrittklubb. 

 
Verksamhetsplanerna ska vara inskickade till styrelsemejlen senast 1 
november – 22. Lisa skriver i Messenger så att alla vet slutdatum för att skicka 
in. 

 
Fredrika skickar ut inbjudan till höstmöte via de kommunikationskanaler vi har 
tillhands, senast tre veckor före mötesdatum. 

 
7:9 Inkomna skrivelser 
 Inga inkomna skrivelser 
  
 
7:10 Bidragsansökan 

Växjö Kommun kommer att betala ut ett bidrag 236t kr på ideella timmar och 
sponsring, samt en summa på 13 000 kr som är kvar att fördela. 

 
7:11 Personal 

Personalen har fått åka på en föreningsutveckling, del 1. De har fått beviljat 
bidrag från SISU att genomföra del 2, efter att vi har haft vår strategidag. 
Personalen önskar att styrelsen ska åka med på del 2. 

 Nästa tillfälle är planerad till hemmaplan och att styrelsen då deltar. 
 
7:12 Rapporter från 
 - ridskoleverksamheten och dess förslag till förändringar 



• Ridlekis på förslag till v.38,42,46,48 

• Olivia uppdaterar lektionsschema, vilket sätts upp i ridhus och läggs 
på hemsida. 

• Olivia kopierar och sätter upp den nya krisplanen i ridhusen. 

• Olivia undersöker om Selma, Rebecka och Hedda kan få gå 
ungdomsledarkurs (ULK). 

• Ryttarmärken för att motivera barnen.  

• Vikariepärm med checklista finns på kontoret. 
  

- byggsektionen 
 Byte av belysning ska slutföras i nuvarande ridskolestall. 
  
 - arenasektionen 

Personalen och Roland har gått igenom tvättstuga och kontor i nya 
anläggningen. 
Väggarna för handikapptoalett är uppe och kommer att inredas i närtid. Bygget 
väntar på boxinredning till nya skolstallet. 

  
- hemsidan 
Det som saknas för att publicera nya hemsidan är foto av personalen och namn 
på skolhästarna vilken verksamhetschef ansvarar för. 
 
Styrelsen diskuterade vilka policydokument som går att publicera i nuläget och 
vilka som behöver ses över innan publicering. Styrelsen beslutade att inga 
dokument publiceras i nuläget. 
Alla ändringar och uppdateringar som görs skickas till styrelsemejlen för att 
granskas av styrelsen så ett beslut kan tas om de kan gälla. 
Verksamhetschefen med stöttning av Peter och Roland, får i uppdrag av 
styrelsen att uppdatera alla policydokumenten. När arbetet är klart mejlar 
Roland dokumenten till Fredrika. 
 
Fredrika får klartecken på att sjösätta nya hemsidan. 
 

 - tävlingskommittén/Sponsring 
 
Underlaget på banorna har diskuterats och senaste tävlingarna fick något lägre 
betyg på bedömning av underlaget. Spontant anser styrelsen att underlagen i 
stort har hållit mycket bra, kanske med undantag av senaste hopptävlingen då 
det hade regnat extremt mycket dagarna innan. Styrelsen beslutar att se över 
underlaget för att sedan besluta om eventuella åtgärder. Tobias återkommer 
med en rapport och förslag på åtgärder. 
 
Styrelsen beslutar att köpa in en vagn att förvara hindermaterial på. Styrelsen 
uppdrar åt Katarina att köpa in en vagn för max 13 000 kr plus moms. 
 
Byggsektionen tar fram en kostnadskalkyl på en eventuell renovering av köket i 
klubbstugan. 



Byggsektionen tittar på och åtgärdar uppgången till och det gamla domartornet 
då det är en säkerhetsrisk att beträda. 
 
Tobias söker bidrag för läktardel med möjlighet till förvaring under. 
 
De sista tävlingsansökningarna för 2023 ska in v 39. Tävlingssektionen kommer 
att ha ett möte den 25/9 för att fastställa dessa datum. Ytterligare ett möte 
planeras i oktober för att ta tag i sponsring och vidare planering inför 2023. 
 
Bussresan till Elmia – för närvarande är drygt 30 personer anmälda. 
En funktionärsfest skulle vara trevligt att ordna även i år, i någon form. 
Tävlingssektionen får fundera på i vilken form den skulle kunna utformas. 
 
 

- kafeteria /trivselkommittén 
 

Serveringen har gått mycket bra i år. Det står högt på önskelistan att få 
kommunalt vatten till cafeterian. Styrelsen ansåg att det man kan göra i nuläget 
är att byta reningsfilter. 

 
7:13 Övriga frågor 
 

Styrelsens arbetssätt vad gäller Google Drive diskuterades. Delar av styrelsen 
tycker att arbetsytan är svårarbetat och föreslog att utgå från hemsidan. 
Fredrika berättade att det är svårare att hantera och uppdatera dokument med 
utgång från hemsidan, samt att det är ett stort arbete att byta plattform att 
arbeta ifrån. Styrelsen beslutade att behålla Google Drive som arbetsyta. 
 
Möte med hyresgäster i Norra och Södra stallet är inplanerade. 
Norra stallet 4/10 kl.18 – 19 (Olivia och Peter) och Södra stallet (Sara och Peter) 
4/10 kl. 19.15 – 20.15, i cafeterian på VFK. 
 

7:14 Mötet avslutas 
 
Nästa möte är den 7 november kl.18.00 via Teams. Sandra bjuder in till Teamsmöte. 
 
 
 
_______________________________  ________________________________ 
 
Ordförande Sandra Ruuda   Sekreterare Lisa Gustafsson 
 
 
_______________________________  ________________________________ 
 
Justerare Sara Johansson   Justerare Fredrika Hallberg Ehrner 
 



 
 
 
 
 

 


